

## Shun Hing Technology Co., Ltd. 信興科技有限公司

9/F., Peninsula Centre, 67 Mody Road, Tsimshatsui East,  
Kowloon, Hong Kong  
Tel: (852) 2313 0888  
Fax: (852) 2368 8068  
Website: www.panasonic.oa.hk  
Email Address: general.shtec@shunhinggroup.com

香港九龍尖沙咀東部麼地道 67 號半島中心 9 樓  
電話：(852) 2313 0888  
傳真：(852) 2368 8068  
網址：www.panasonic.oa.hk  
電子郵件：general.shtec@shunhinggroup.com

### Senior Management

Mr. Gary Ng	Deputy Managing Director
Mr. Kelvin Li	General Manager
Mr. Jansen Chung	General Manager
Mr. Alex Heung	General Manager

### 高層管理人員

吳福強先生	副董事總經理
李振球先生	總經理
鍾立賢先生	總經理
香文偉先生	總經理

### Business Activities

Founded in 1953, Shun Hing Group has been developed as a well-established and recognition enterprise. Shun Hing Technology Co., Ltd., (SHTEC) a strong member of Shun Hing Group was incorporated in 1985. SHTEC supplies quality products and solutions to the people of Hong Kong and Macau including office automation and telecommunication equipment, professional audio-video and security and surveillance systems, office furniture and provides a comprehensive solution of Cold Chain products for supermarkets, various restaurants and convenient store. SHTEC introduces the latest and innovative Gerontech products and solutions to elderly hostels, provides one-stop professional campus services to academic sector as well as cleaning electrical equipment and kitchen appliances and we offer professional and high quality electric vehicle charging solutions for business corporations, shopping malls, hotels, apartments, houses and etc. We are developing to deliver market-driven solutions with a focus on IoT products, software, system integration and services.

Shun Hing Technology Co., Ltd has achieved certification of ISO9001 Quality Management Systems, ISO14001 Environmental Management Systems. We offer reliable greater heights of service and continuous improvement to co-operate with the smart city development.

### 業務概況

信興集團成立於 1953 年，至今已發展為信譽昭著，實力雄厚的企業。其屬下之信興科技有限公司於 1985 年成立，為港、澳的商業機構及家庭提供一系列先進產品及方案，包括文儀及通訊產品，專業視聽及監控系統、辦公室家具，亦為超級市場，各式食肆及連鎖店提供商用冷凍設備的全方位解決方案，為院舍引進各類型樂齡科技產品及提供合適設備 / 方案，為教育界提供優質的一站式專業校園工程服務以及清潔電器產品及廚房家電產品。此外，亦提供專業優質的電動車充電解決方案給商業機構、商場、酒店、私人住宅、獨立屋等，亦迎合市場新趨勢致力發展物聯網產品、軟件、系統整合及服務。

信興科技榮獲香港品質保證局頒發 ISO9001 品質管理證書，ISO14001 環境管理證書，以標誌其優良服務質素及不斷改進以配合智慧城市的發展。